



Protokoll Styrelsemöte IV
Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Datum: 2021-10-19

Lokal: zoom.us

Närvarande:

- Styrelsemedlemmar:
Erik Modéus, Oliwer Kenell, Alexander Yaghoubi, Emma Åsell, Golvash Salehi, Hedvig Leijonhielm, David Selling, Rickard Sand, Isabella van Setten, Ava Bahadoran, Parvin Abbasi, Alif Ahmed
- Övriga:
Zoltan Szabo

Bilagor:

- Protokoll III
- Kallelse IV
- Diskussionsunderlag - KUL

-
1. Mötets öppnande
Mötet öppnas 17:30
 2. Val av sekreterare
Oliwer Kenell väljs till sekreterare
 3. Val av justeringsperson
Golvash väljs till justeringsperson
 4. Närvarande
Alla i styrelsen + Zoltan
 5. Adjungeringar
Inga
 6. Förra styrelsemötets protokoll
Protokollet läggs till handlingarna
 7. Bordlagda ärenden
Inga
 8. Övriga punkter
MF-cruise
K11 sista föreläsning
Stetoskoprabatt



9. Fastställande av dagordningen

Fastställs med tillagda punkter, se punkt 8

10. Programansvarig informerar

Eva var tyvärr otillgänglig men Oliwer går igenom info som inkommit per mail.

Några av våra lärare har uppmärksammat att deras föreläsningmaterial är upplagt på det öppna nätet. Påminnelse kommer att läggas ut på LISAM i samtliga kursrum. Studenter får inte sprida undervisningsmaterial genom att till exempel lägga ut det på nätet eller i appar. Om studenter sprider undervisningsmaterial riskerar de att göra sig skyldiga till ett upphovsrättsintrång.

Examensfrågan har diskuterats. Programledningen lägger stor vikt på att även stödet till examen ska vara jämlik mellan studieorterna. Den minsta gemensamma nämnare har bedömts vara lokalsponsringen. I detta specifika fall innebär det att Region Jönköping och Kalmar sponsrar med lokaler och programmet tilldelar bidrag motsvarande samma värde till studenterna i Norrköping och Kalmar. Summan (max 5 tkr) kan hämtas hem genom att lämna in faktura till kursadministratören. Det innebär att programmet inte har möjlighet att finansiera resan till sista föreläsningen för K11, eventuell sponsring av förtäring och underhållning sker för att uppmärksamma att decentraliseringen är genomförd. Således en engångsföreteelse och gäller enbart denna termin. I fortsättningen för att säkerställa jämlikt stöd tänker programmet sponsra examen med 5 tkr/studieort varje termin. Studenterna ordnar lokal och övr. sponsring.

Zoltan uppmanar oss att kolla på de andra läkarprogrammen hur de gör med sista föreläsningar och examensceremonier

11. Hälsorunda

Genomförs

12. Föregående period

Rockutdelning

13. Kommande period

14. Limur informerar

Emma informerar om Natlök som varit, mycket kring kommunikation och global hälsa samt hållbarhet inom läkarprogrammet



Alex informerar om OMSiS, hybridundervisning diskuterades samt covid och en stor enkät kring vad som finns att lära från tiden med distansundervisning. Diskussion kring möjligheten att byta mellan lärosäten i relation till 5,5 årig/6-åriga läkarprogrammet.

Alex informerar även om pågående utveckling av IKT systemen i grupprum och salar, ett meddelande ska gå ut i kursrummen.

15. Medsex informerar

Ej närvarande

16. Studentpanel decentralisering

Erik föredrar punkten, han föreslår att han leder projektgruppen. Parvin, Hedvig och Golvash anmäler sig till projektgruppen

17. Consensus medlemsvecka

Erik föredrar punkten, Styrelsen diskuterar hur vi ska engagera oss

Alif driver projektet med hjälp av Bella (IMU) och Parvin

Mötet pausas

Mötet återupptas 18:32

18. Diskussionspunkt sektionstillhörighet KUL

Styrelsen diskuterar att ta över KUL studenterna

Alex föreslår att ta in information från OMSiS, Emma tar kontakt med BMA sektionen och diskuterar på utbildningsutskottet hur de andra gör med sina komplimenterande utbildningar

Emma föreslår att de komplimenterande utbildningarna ska få en egen sektion tillsammans

Alif föreslår att involvera internationellt ansvariga

19. Revidering av invalprocessen för styrelseutskotten.

Alex föredrar punkten, invalprocessen kommer efter prioritering för VFU. Alex föreslår att vi

tar in styrelseutskotten till ett styrelsemöte, David föreslår ett styrelseutskottsmöte och att vi

ska bjuda in valberedningen

20. Revidering av rösträtt på FUM

Alex föredrar punkten, Styrelsen diskuterar kring kursreppars roll kontra deras roll som FUM-

ledamöter. Ett möte bestäms nästa tisdag där visioner för utvecklingsarbete och förändringar

vi vill hinna göra under detta verksamhetsår.

21. Coronapass på studentarrangerade evenemang



Styrelsen diskuterar huruvida det vore lämpligt med krav på covid-bevis för studentarrangerade evenemang. Styrelsen ställer sig negativa till att ha krav på vaccinationsbevis. Uppdrag ges till MedSex att hålla lite koll på hur andra festier gör med denna fråga inför stora evenemang, och uppmana dem att ha en positiv bild till vaccination i sin kommunikation.

22. Mottagningen

a. Arrangörs kick-off

Ava föredrar punkten, från kårens håll uppmuntras vi hålla någon form av arrangörs kick-off, styrelsen diskuterar möjligheterna att arrangera detta. Ava ska återkomma med datum som kan fungera

b. MF samarbete Fejkis och Fadderiet

Fejkis har haft problem historiskt med överlämningsprocessen, de har bett om hjälp från MF och Ava ska hjälpa till med invalsprocessen. Ava har även haft konversationer med Fadderiet kring deras invalsprocess.

23. Övriga frågor

a. MF-cruise

Projektgruppen har pratat om detta och att det denna termin inte är aktuell, utan snarare på våren, styrelsen diskuterar projektet

b. K11 sista föreläsning

Den 26e november kommer det hållas ett mingel utanför Hasselqvist, Parvin behöver hjälp av styrelsen den dagen, ett Excel-schema kommer läggas ut där man 2 o 2 ska boka upp 2 h och lagar snittar/pynta osv. Frågan kring reseersättning samt boende lyfts och diskuteras. Frågan om diplom lyfts och diskuteras.

c. Stetoskoprabatt

Styrelsen diskuterar hur man når medlemmar med rabattkoden och hur vi bäst arbetar med medlemsförmåner

24. Kommande möten

Visionsmöte 26e oktober

Styrelsemöte 2e november

25. Utvärdering

Mer på slack, även småsaker för att hålla styrelsen uppdaterad



26. Mötet avslutas

20:12

X 

Erik Modéus
Orförande

X 

Golvash Salehi
Justeringsperson